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 PROTOKÓŁ Nr 11/2011 

z  XI Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 29 grudnia 2011 r. 

Posiedzenie XI Sesji rozpoczął o godz. 11
00 

 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa:  „Otwieram XI Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

 Na posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych, w związku z czym Przewodniczący Rady 

Jan Piskor stwierdził prawomocność  obrad ( lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczył radny Andrzej Leśkiewicz.  

 

Radni przyjęli  jednogłośnie następujący porządek obrad:   

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Kierownika Placówki Terenowej KRUS w Kwidzynie . 

3. Wystąpienie przedstawiciela Koła Łowieckiego „Odyniec” z Kwidzyna. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sadlinki na 2012 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na rok 

2012. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego, Programu 

Działalności i Planu Pracy na rok 2012 rok Środowiskowego Domu Samopomocy      

w Sadlinkach.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Sadlinkach. 

11. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

 

 

Ad. 2 .  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poinformował, że na posiedzenie Rady Gminy nie przybył 

zaproszony gość – przedstawiciel placówki terenowej Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w 

Kwidzynie. 

Ad. 3.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady –nadmienił, iż z koła łowieckiego „Odyniec” w Kwidzynie również  

nikt nie przybył.  
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Ad. 4.   

E. Gadacz – sołtys – stwierdził, że do dzisiejszego dnia nie została uregulowana sprawa psów, nie 

wszystkie gospodarstwa są ogrodzone, chyba trzeba będzie psy usypiać. 

Ad. 5.  

E. Krajewska – Wójt -  przedstawiła sprawy realizowane w okresie między sesjami.  

Ad. 6.  

G. Podgórska – Skarbnik Gminy- przedstawiła projekt uchwały Nr XI/77/2011 z dnia 29 grudnia 2011 

r.    w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadlinki. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XI/77/2011 z dnia 29 grudnia 2011 r.  w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7. 

G. Podgórska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Sadlinki na 2012 r. 

G. Podgórska – Skarbnik Gminy – odczytała i omówiła Uchwałę Nr 298/g264/F/II/11 Składu 

Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 20 grudnia 2011 r. dot. opinii o 

projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki na lata 2012 – 2024. 

E. Krajewska – Wójt -  przedstawiła i wyjaśniła, jakie są plany dotyczące poszczególnych  inwestycji. 

Wyjaśniła, że znaczną część budżetu pochłania Oświata – 2 szkoły i 1 przedszkole. Następuje 

sukcesywnie wzrost kosztów utrzymania tych jednostek. Również utrzymanie oświetlenia na terenie 

Gminy Sadlinki jest kosztem znaczącym. Chcielibyśmy dokończyć budowę sieci wodociągowej w 

Białkach. Mamy w planie wybudowanie chodnika w Nebrowie Wielkim od Szkoły w Nebrowie 

Wielkim do Cmentarza. Wymaga remontu również świetlica w Glinie. Przeznaczamy na to zadanie 

110 tys. zł.  Planujemy również wyremontować Remizę w Sadlinkach  oraz bramę garażową. Na to 

zadanie zaplanowaliśmy 116 tys. zł. Wymaga wymiany także chodnik w Sadlinkach przy ul: 

Kwidzyńskiej od posesji P. Grodzkiego do Kościoła. Widzimy potrzebę budowy oświetlenia w 

miejscowości Olszanica, chociaż mamy świadomość, że to są znaczące koszty. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XI/78/2011 z dnia 29 grudnia 2011 r.                

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sadlinki na 2012 r. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych, 12  radnych głosowało za, 2 radnych było przeciwnych. 

Ad. 8. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał projekt  uchwały Nr XI/79/2011 z dnia 29 grudnia 2011 r.  

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na rok 2012. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym 

uchwała została podjęta jednogłośnie.   

Ad. 9.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał projekt uchwały Nr XI/80/2011 z dnia 29 grudnia 2011 r.  

w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego Programu Działalności i Planu Pracy na rok 

2012 rok  Środowiskowego Domu Samopomocy w Sadlinkach.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym 

uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 10. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał projekt  uchwały Nr XI/81/2011 z dnia 29 grudnia 2011 r. 

w  sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Środowiskowego Domu Samopomocy                      

w Sadlinkach. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym 

uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – zadał pytanie, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu z ostatniej Sesji.  

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

Za przyjęciem protokołu z X Sesji Rady Gminy Sadlinki glosowało 14 radnych uczestniczących               

w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 12.  

E. Krajewska – Wójt -  w odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, Pani Wójt odpowiedziała na 

pytanie zadane wcześniej przez Pana Gadacz Edwarda – sołtysa dotyczącego psów.  Ustawa musi być 

respektowana, jednakże nie mamy narzędzi i możliwości sprawdzenia, czy psy są spuszczane                 

z łańcucha, czy nie. 

M. Bryl – sołtys – zadała pytanie, gdzie zgłosić, jeśli ktoś zwróci mi uwagę, że biegają po naszym 

terenie bezpańskie psy? 

B. Grzyb – sołtys – z psami jest różnie, zależy, kto ma jakie znajomości. U Pp. Basiak psy przegryzły 

siatkę, zagryzły innego psa a sprawa została umorzona, nie ma na to siły. Proszę mi również 

odpowiedzieć, co dalej ze „starym” Ośrodkiem Zdrowia? 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – na ul: Tartacznej biegają kundelki a dzieci boją się tych 

szczekających psów, powinny być one wyłapane. 

E. Gadacz – sołtys – muszę stwierdzić, że mamy problem z ludźmi, którzy są bezrobotni ale nie zawsze    

chcą pracować, są leniwi. 
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J. Piskor – Przewodniczący Rady -  biedę się niestety często dziedziczy, bieda była zawsze i widocznie 

być musi. 

M. Zdankiewicz – radny – proszę mi odpowiedzieć, czy parking koło „Borysa” jest prywatny? 

E. Krajewska – Wójt –  o ile mi wiadomo, parking jest dla wszystkich korzystających.   

E. Krajewska – Wójt -  odpowiadając P. Grzyb – Ośrodek Zdrowia w Sadlinkach musi pozostać              

w zasobach gminy. W chwili obecnej pisany jest projekt , dzięki któremu powyższy obiekt  można by 

było przeznaczyć na punkt rehabilitacyjny. Z powyższych względów  nie możemy tego obiektu 

dzierżawić na dłużej niż rok czy 2 lata.  

Ad. 13.  

M. Bryl – sołtys – podziękowała P. Wójt za to, że w miarę swoich możliwości oraz potrzeb pomagała 

mieszkańcom całej gminy w 2011 r. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – złożył najlepsze życzenia, wyrażając nadzieję,  że rok 2012 będzie 

lepszy niż bieżący. 

E. Krajewska - Wójt – podziękowała za wyrozumiałość i cierpliwość, życząc wszystkim Szczęśliwego 

Nowego 2012 Roku. 

Ad. 14.  

Przewodniczący Rady o godz. 1340 zakończył  obrady XI Sesji Rady Gminy.  

 

 

Protokółowała  
B. Formela 

 

 


